Cousin Achilles: The Little Primate That Could
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The Province: New fossil of early primate relative, shows our distant cousin was cute, tiny and quite hyper
An ounce of primate prompts a pound of speculation.
A tiny primate dubbed Archicebus achilles, dated about 55 million years, is taking center stage as the oldest known primate and, at less than an ounce, the smallest. Evolutionary paleontologists believe it is the missing link between tarsier-like primates and the anthropoid primate line that includes humans. Xijun Ni, lead author of the paper in Nature, says, “This skeleton will tell us a lot of the story about the origins of primates and about our remote ancestors.”1
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This is an artist’s reconstruction of Archicebus achilles, put forth by evolutionary paleontologists as the oldest primate yet recovered from the fossil record. Researchers believe it is the missing link between the tarsier-like primates and anthropoid primates, including humans. Image: AP Photo/Xijun Ni, Institute of Vertebrate Paleontology and Paleoanthropology, Chinese Academy of Sciences through 
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This is not Archicebus achilles. This is a tarsier. There are seven known species of tarsier, which may constitute a created kind of primate. Tarsiers are in the suborder Haplorrhini. The name tarsier is derived from the elongated tarsal (ankle) region. Long digits with rounded pads at the tips are able to grasp very effectively. The skeleton of the fossil Archicebus achilles has many similarities with the tarsier, but A. achilles has small eyes, short toes, and a short heel bone and therefore, while it may be of the same suborder, is not considered a tarsier. Evolutionists believe these unique features are primitive traits shared with anthropoids and therefore show A. achilles evolved soon after anthropoid primates diverged from the tarsier branch. Image: Burke Museum www.burkemuseum.org through www.answersingenesis.org
Archicebus means “original long-tailed monkey” although it resembles a tarsier, which is not a monkey. Achilles was the Greek mythological hero whose heel remained vulnerable when his mother Thetis failed to wet it in the River Styx. He lends his name to the species because its heel resembles not a tarsier’s but a monkey’s. Evolutionists therefore believe Archicebus achilles resembles the common ancestor of both.

Readers may recall a primate said to be older than this one, the 65 million year old Purgatorius from Montana. Purgatorius, represented by a box of ankle bones, drew media attention last year for evolving as a successful primate by the end of the age of dinosaurs. However, Purgatorius’s identity as a primate is in dispute. Researchers reporting on our purported little cousin Achilles hope to avoid similar controversy. They have a more complete specimen which, since being obtained from a farmer in eastern China in 2002, has been subjected to ten years of computer analysis and imaging at the European Synchroton Radiation Facility.

Advanced imaging of slabs holding the skeleton and bony impressions has produced a three-dimensional reconstruction of the fossil. Though its skull is crushed, much of its lower skeleton remains intact. Despite its small eyes, computer analysis of about 1,200 skeletal features shows it is most similar to the tarsier. However, Archicebus achilles’s heel more closely resembles a monkey’s. Monkeys, apes, and humans are classified as anthropoid primates, but tarsier-like animals are tarsiform primates. Therefore, the authors believe their fossil represents a missing link between tarsiform primates and the anthropoid lineage from which they believe humans evolved.

Christopher Beard of the Carnegie Museum of Natural History in Pittsburgh, Pennsylvania, explains his team’s conclusions:

Here is a fossil that is very, very close to the evolutionary divergence of tarsiers and anthropoids. The heel and foot in general was one of the most shocking parts of this fossil when we first saw it. The foot looks like one from a small monkey, a marmoset. The heel bone is the reason we named it Achilles in the end and it looks like one from the earliest anthropoid we had evidence for. I think what it means is that the common ancestors of anthropoids and tarsiers had features that were more like anthropoids than tarsiers.2
[image: image2.jpg]Fossil discovery sheds light on evolution of primates

The ciscomery n Chuna of the skaleton of a Uy te-weling creatur - 1o ldas s orimato eve found - helps explan how

humans and ehar Goveloped ATiceous Achiles ied around 56 ‘g whan. Staried to dveroe
kol o o ca 0 ‘s

millon years.
1 provides the missing ik betwoan antopaxs (markeys.apes and humans) and small

Omomyid
‘coopen R,




This diagram shows the place on the primate evolutionary path assigned to Archicebus achilles. Having some features resembling tarsiers, the fossil is placed in the same suborder as tarsiers. With an assigned an age of 55 million years and a heel that is more like a monkey’s, however, evolutionists believe it is the missing link between the tarsier’s suborder and the suborder containing humans. Image: AFP/Graphic through www.google.com/hostednews
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This is a digital reconstruction of the fossil Archicebus achilles. Computer analysis of the 3D images show it had more in common with a tarsier than any other known primate, but its feet were more like a monkey’s. The crushed skull also had smaller eyes than the wide-eyed nocturnal tarsier. Image: Xijun Ni et al., “The oldest known primate skeleton and early haplorhine evolution,” Nature (6 June 2013), doi:10.1038/nature12200.

The animal’s trunk was less than three inches long, and in life it weighed less than an ounce. Its teeth resemble those of insectivorous mammals. It had slender limbs, slim fingers for grasping, and a long tail. The authors believe its small eyes mean it evolved for daytime living. Xijun Ni says, “It would have been an excellent arboreal leaper, active during the daytime, and mainly fed on insects.”1
Because it was so small, Beard believes that to avoid losing body heat A. achilles “was probably quite a frenetic animal, and even anxious. It would have moved around a lot looking for its next meal climbing and leaping around in the canopy.”2
Explaining why he considers the animal a missing link, Beard says,

Archicebus differs radically from any other primate, living or fossil, known to science. It looks like an odd hybrid, with the feet of a small monkey, the arms, legs and teeth of a very primitive primate, and a primitive skull bearing surprisingly small eyes.1
What this new fossil is telling us is that the common ancestor of tarsiers and anthropoids really was a hybrid. It would not have been in any way completely monkeylike, but it certainly wasn't completely tarsierlike, either. It had certain features of both lineages already present.3
Primates are mammals with forward-looking eyes, five-fingered grasping hands, and five-toed feet, usually with nails. Evolutionists generally believe humans evolved in Africa and therefore tend to place the evolutionary origin of primates in Africa, but some have proposed that primates got their start in Asia.

Beard has been ridiculed for suggesting primates evolved in Asia and then migrated to Africa 38 million years ago, providing the raw material for the eventual evolution of humans from ape-like ancestors. Believing this fossil supports his position, he says, “Recent palaeontological advances have really indicated that the first and most pivotal steps in primate evolution, including the beginnings of anthropoid evolution, almost certainly took place in Asia, rather than Africa, which is the received wisdom that we all thought roughly two decades ago.”1
“Disagreements persist regarding the palaeobiology and phylogenetic relationships of the earliest primates,”4 the authors write, research being “impeded by gaps in the fossil record.”4
Dr. Jean K. Lightner, author of recent papers concerning baraminology published in Answers Research Journal,5 commenting on the study, says, “Evolutionists work on the assumption of universal common ancestry, and there are many places that assumption hasn’t been going so well for them, including right here.  There are gaps and disagreements on the primate family tree. This fossil, since it is relatively complete and considered old, should be helpful if their assumption of common ancestry were true.”6
The combination of proportions seen in this fossil’s foot—a moderately short heel like a monkey’s, a long mid-foot similar to that of a monkey (or a tree shrew), and long toes most like a tarsier’s—“is unique among living and fossil primates.”4 Because this combination includes subtle characteristics seen in animals evolutionists believe to be on different evolutionary paths, the researchers said the mosaic of features was “unexpected.”4
Dr. Lightner observes, “It certainly wasn’t expected within their framework. However, they are constrained to common ancestry, and certainly aren’t considering other options. So how do they view it?”6 They do not abandon a priori belief in common evolutionary ancestry of all living things. Instead, they resort to “posing novel possibilities for reconstructing how modern tarsiers and anthropoids evolved.”4
From the evolutionary point of view, such a mosaic of primate features must be explained by considering the animal to be at the base of an evolutionary point of divergence and revising the rest of the evolutionary scenario as needed.

Advanced imaging at the European Synchroton Radiation Facility with analysis of 1,200 skeletal features gives us great anatomical information. However, it does not provide proof that the primate evolutionary tree represents reality, either in Asia or Africa. Ten years of peering at this tiny primate reached into the rock concealing some of its parts. Yet that analysis cannot reach back into 55 million years of unwitnessed history to prove the animal was a missing link in an evolutionary progression from primates to people. The imaging studies greatly increased the anatomical information that could be gleaned about this extinct primate’s skeleton. But the presence of some skeletal features that don’t appear on any living primates just indicates the creature is a previously undiscovered species.

This study is a marvelous example of comparative anatomy. It shows a species variation that may force paleontologists to puzzle over whether the animal was a kind of tarsier or a different kind of primate altogether. But having a heel bone a little wider and shorter than those of tarsiers4 and small eye sockets does not mean the animal was an evolutionary missing link. The question should be “what was it?” not “what was it becoming?”

Science reveals that animals vary within their kinds, but no research shows animals evolving into new and more complex kinds of animals. Observable biology does not support molecules-to-man evolution. Extinct animals in the fossil record are just examples of biodiversity, not signposts along the hypothetical evolutionary origin of humanity. God created all kinds of land animals and man on the same day about 6,000 years ago. The record of many animals, extant and extinct, is preserved in the fossil record. But sedimentary layers containing billions of fossils are largely associated with the global Flood and post-Flood catastrophes. They represent the order of burial, not the evolution of life.

For more information:

· News to Note, February 16, 2013 (forensic fantasy: fossils vs. clocks in mammalian evolution)

· News to Note, October 27, 2012 (grandpa squirrel: primordial primate?)

· News to Note, September 3, 2011 (Jurassic mother)

· News to Note, May 28, 2011 (bigger brains from better noses)

· Mammalian Ark Kinds
· Determining the Ark Kinds
And Don’t Miss . . .

· It has been a superlative week as we’ve covered news about the freshest mammoth, the earliest bird, and the oldest water in addition to today’s feature on the earliest primate fossil. Be sure to watch next week to see what a chimp and a bonobo really have to say about the origin of human language and to learn how sturgeons—the fish from which caviar comes—have rocked the evolutionary boat. And who knows what else will be in the News?

For more information: Get Answers


Remember, if you see a news story that might merit some attention, let us know about it! (Note: if the story originates from the Associated Press, FOX News, MSNBC, the New York Times, or another major national media outlet, we will most likely have already heard about it.) And thanks to all of our readers who have submitted great news tips to us. If you didn’t catch all the latest News to Know, why not take a look to see what you’ve missed?

(Please note that links will take you directly to the source. Answers in Genesis is not responsible for content on the websites to which we refer. For more information, please see our Privacy Policy.)
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省：新化石早期灵长类亲戚，显示我们的远房表妹很可爱，身材娇小，相当超
一盎司的灵长类动物会提示一个一斤炒作。
一个微小的灵长类动物被称为跟腱Archicebus，于大约5500万年，是已知最古老的灵长类中心舞台，在不到一盎司，最小。进化古生物学家认为它是眼镜猴般的灵长类动物和类人猿灵长目动物，包括人类之间的缺失环节。赵锡军妮，在“自然”的论文的主要作者，他说，“这个骨架会告诉我们很多的故事的灵长类动物的起源和了解我们的祖先。”
 这是一个艺术家的重建跟腱Archicebus，提出进化古生物学家从化石记录的最古老的灵长类动物尚未收回。研究人员认为，它是灵长类动物眼镜猴样和类人猿的灵长类动物，包括人类之间的缺失环节。图片：美联社照片/赵锡军镍，中国科学院古脊椎动物与古人类研究所，中国科学通过学院www.theprovince.com

 这是不是跟腱Archicebus。这是一个眼镜猴。有7种已知的眼镜猴，这可能构成一个创建的一种灵长类动物。眼镜猴是亚单倍体莱茵Haplorrhini中。来自从细长跗骨（脚踝）区域的名称眼镜猴。长圆形垫提示的数字是能够非常有效地把握。化石骨架Archicebus跟腱与眼镜猴有许多相似之处，但跟腱有小眼睛，短脚趾，和脚跟骨短，因此，它可能是相同的亚，不被认为是眼镜猴。进化论者认为，这些独特的特点是原始特征与类人猿共享，因此显示A.跟腱演变后不久人猿灵长类动物眼镜猴分支偏离。图片：伯克的博物馆www.burkemuseum.org通过www.answersingenesis.org

Archicebus意思是“原始的长尾猴”，虽然它酷似眼镜猴，这是不是猴子。阿喀琉斯是希腊神话中的英雄，他的脚后跟依然脆弱的时候，他的母亲忒提斯没有弄湿它在冥河。他借给他的名字，因为它的脚后跟不是一个酷似眼镜猴的，但猴子物种。的进化论者因此相信Archicebus跟腱类似于两者的共同祖先。
读者可能还记得说是老年人比这一项，6.5亿岁的Purgatorius来自蒙大拿州的灵长类动物。 Purgatorius，代表一盒踝骨，吸引了媒体的广泛关注，去年年底恐龙时代作为一个成功的灵长类动物演变。然而，Purgatorius作为灵长类动物的身份存在争议。我们的本意是小表弟跟腱报告的研究人员希望能避免类似的争议。他们有一个更完整的标本，其中，从中国东部的一个农民，2002年以来，已经经过十多年的计算机分析和成像在欧洲同步加速器辐射设施。
先进的成像砖，拿着骨骼和骨的印象已经产生了三维重建的化石。虽然它的头骨被击碎，其较低的骨架保持不变。尽管它的小眼睛，电脑约1,200骨骼特征分析表明它是最相似的眼镜猴。然而，Archicebus阿喀琉斯的脚后跟更类似于猴子的。猴子，猿和人类被列为类人猿灵长目动物，但动物眼镜猴样是眼镜猴形成tarsiform灵长类动物。因此，笔者相信他们的化石代表之间缺少的环节眼镜猴形成tarsiform灵长类动物和他们认为人类进化的类人猿的血统。
在匹兹堡卡内基自然历史博物馆，宾夕法尼亚州，克里斯托弗·比尔德介绍了他的研究小组的结论：
这里是化石，这是非常，非常密切的眼镜猴和类人猿的进化分歧。脚后跟和脚一般是当我们第一次看到它的时候，一个最令人震惊的部分，这块化石。脚看起来像一个小猴子，狨猴。脚跟骨的原因是，我们把它命名为跟腱到底，它看起来就像一个从最早的类人猿，我们有证据。我认为它的意思是共同的祖先类人猿和眼镜猴的特点更像是类人猿比眼镜猴.2

 此图显示了灵长类的进化路径，分配给Archicebus跟腱的地方。有一些功能类似眼镜猴，化石被放置在同一亚眼镜猴。随着分配的年龄为5500万年和鞋跟更像是一只猴子的，然而，进化论者相信这是眼镜猴亚目和含亚人类之间的缺失环节。图片来源：AFP /图形通过www.google.com / hostednews的
 这是一个数字的的化石Archicebus跟腱重建。 3D图像的计算机分析显示它有更多的共同点，一个比其他任何已知的灵长类动物眼镜猴，更像是一个猴子的，但它的脚。粉碎的头骨也有小眼睛比大眼睛的夜间眼镜猴。图片：赵锡军镍等，“已知最古老的灵长类动物的骨架和早期单倍体莱茵演变，”自然“（2013年6月6日），DOI：10.1038/nature12200。
动物的躯干是小于三英寸长，和生活中，它的重量不到一盎司。它的牙齿像食虫哺乳动物。它有四肢修长，纤细的手指抓，和一条长长的尾巴。笔者认为，它的小眼睛的意思是白天生活的演变。倪赵锡军说，“这本来是一个很好的树栖跳跃者，活跃在白天，主要摄食昆虫。”
因为它是如此之小，胡子认为，以避免失去身体的热量A.跟腱“可能是一个相当狂热的动物，甚至焦虑。这本来移动周围有很多寻找它的下一顿饭在树冠周围攀爬和跳跃。“
在解释为什么他认为动物的一个缺失的环节，比尔德说，
Archicebus任何其他灵长类动物，生活或化石，已知的科学根本不同。它看起来像一个奇怪的混合体，小猴子的脚，手臂，腿和一个非常原始的灵长类动物的牙齿，和原始出奇的小骷髅轴承眼睛.1

这一新的化石告诉我们的是，眼镜猴，类人猿的共同祖先真的是一个混合体。它不会以任何方式完全猴子，但它肯定是不完全眼镜猴一样，要么。它有两个谱系的某些功能已经现在.3

灵长类哺乳动物前瞻性的目光，五个指头抓手中的，5趾脚，通常用指甲。进化论者普遍认为人类在非洲进化，因此倾向于把在非洲的灵长类动物的进化起源，但有人提出，灵长类动物得到了他们的开始在亚洲。
胡子被人嘲笑表明灵长类动物进化亚洲，然后迁移到非洲前3800万年，最终人类从猿状祖先进化提供原料。相信这个化石，支持他的立场，他说，“最近古生物进步都确实表明，在灵长类动物进化过程，包括类人猿进化的开端的第一步，也是最关键的步骤，几乎肯定发生在亚洲而不是非洲，这是接收智慧，我们都以为前大约两个十年。“
“分歧依然存在，有关古生物学和进化关系的最早的灵长类动物，”4，作者写道，研究“阻碍在化石记录的空白。”
答案研究杂志，5评论这项研究发表在圣经分类baraminology最近的论文，作者让·莱特纳博士说：“进化论者普遍共同祖先的假设，这个假设没有持续的，有很多地方对他们来说，这里这么好。有灵长类动物家族树的差距和分歧。化石，因为它是相对完整的，算是老，应该是有益的，如果他们的共同祖先的假设是真实的。“
看到这个化石的脚一个适度短脚跟像猴的，长脚中间类似猴子或一树鼩，和长的脚趾最像一个眼镜猴-“是独特的生活间和比例的组合灵长类动物化石。“因为这个组合包括细微的特征，见于动物进化论者认为要对不同的进化路径，研究人员说，镶嵌的功能是”意外的。“
莱特纳博士指出，“这当然是没有预料到在他们的框架内。然而，它们被约束到共同的祖先，当然不考虑其他方法。因此，他们是怎么看待呢？“他们不放弃一个先验信念，共同的进化祖先万物。相反，他们采取“挂羊头卖狗肉的小说重建现代眼镜猴，类人猿进化的可能性。”
从进化的角度来看，这种灵长类功能马赛克必须解释考虑动物进化的分歧点是在该基地，并需要修改，​​其余的进化情况。
在欧洲同步加速器辐射设施先进的成像1,200骨骼特征的分析，给了我们很大的解剖信息。然而，它并不提供证明，灵长类动物的进化树代表现实，无论是在亚洲或非洲。十年直勾勾地看着这个小小的灵长类达到掩盖它的一些部件的岩石。然而，这种分析不能达到到55万年未见证历史，证明动物是从灵长类动物到人的进化过程中缺失的一环。成像研究大大增加了解剖信息，可以收集关于这个灭绝的灵长类动物的骨架。但一些骨骼特征上不出现任何活的灵长类动物的存在只是指示生物是一种以前未被发现的物种。
这项研究是一个了不起的例子比较解剖学。它显示了一个物种的变化，可能会迫使古生物学家困惑是否动物眼镜猴的一种或一种别样的灵长类动物完全。但是，有一个脚跟骨更宽一点，比那些小眼镜猴4和眼窝短并不意味着动物进化缺少的环节。这个问题应该是“是什么呢？”不是“什么是有？”
科学表明，动物在他们的各种变化，但没有研究表明动物演变成新的和更复杂的各种动物。观察到的生物不支持从分子到人的进化。灭绝的动物的化石记录是生物多样性的例子，没有路标沿假设人类的进化起源。上帝创造了各种陆地动物和人在同一天，大约6000年前。许多动物，现存和已灭绝的记录被保存在化石记录中。但很大程度上与全球性大洪水和洪水灾难后的沉积层含有数十亿化石。他们埋葬的顺序，而不是生命的进化。
欲了解更多信息，请访问：
新闻请注意，2月16日，2013（法医幻想：在哺乳动物演化的化石与时钟）
新闻请注意，10月27日，2012（爷爷松鼠：原始的灵长类动物？）
新闻请注意，2011年9月3日（侏罗纪母亲）
新闻请注意，5月28日，2011（更大的大脑更好的鼻子）
哺乳动物方舟种
确定方舟种
千万不要错过。 。 。
它一直是最高级的一周，因为我们已经覆盖了新闻的最新鲜的猛犸象，最早的鸟类，除了今天的功能，最早的灵长类动物化石和最古老的水。务必观看下星期看到黑猩猩和倭黑猩猩真的不得不说人类语言的起源，并学习如何鲟鱼鱼子酱来震撼进化船。谁知道还有什么新闻呢？
欲了解更多信息：获取答案
________________________________________

请记住，如果你看到一些值得关注的新闻故事，让我们知道！ （注：如果故事来源于美联社，福克斯新闻，MSNBC，纽约时报，或其他主要国家媒体，我们将最有可能已经听说过它。）感谢所有我们的读者已提交伟大的新闻线索给我们。如果你没赶上所有最新的新闻知道，为什么不来看看，看到你已经错过了什么？
（请注意，该链接将直接带您到源。答案在创世纪是我们的网站上的内容不承担任何责任。如需更多信息，请查看我们的隐私政策。）
脚注
1。返回返回www.google.com/hostednews/afp/article/ALeqM5iCO6JeqXxXYSwoLT5_0-Zm8DPMkQ（1）（2）（3）（4）
2。 （1）回到（2）
3。 news.sciencemag.org/sciencenow/2013/06/crucial-link-in-primate-evolutio.html返回
4。赵锡军镍等，“已知最古老的灵长类动物的骨架和早期haplorhine演变，”自然“（2013年6月6日），DOI：10.1038/nature12200。返回（1）（2）回到（3）（4）（5）（6）
5。哺乳动物的的方舟种类和确定方舟种返回
6。个人通信返回（1）（2）
